
Spørsmål om Ferde frå Trym Aafløy 

Representanten Trym Aafløy (FNB) har stilt slikt spørsmål. 
 

1.     Kan vi få en orientering om den avholdte generalforsamlingen i Ferde AS? 

2.    Hva besluttet generalforsamlingen om tilliten styret i Ferde AS på bakgrunn av de 
avsløringene som er kommet omkring driftsforholdene i selskapet? Hvilke kriterier ble lagt 
til grunn – og var tillitsvotumet enstemmig? 

3.     Hvordan vurderer man forventningen om at det ikke skal kunne stilles habilitetsspørsmål 
til selskaper som er gitt granskningsoppdrag, når det er valgt ut aktører til å granske 
selskapet, i forhold til disse selskapenes tidligere oppdrag for Ferde og/eller sentrale 
personer i Ferdes administrasjon eller styret for Ferde AS? 

 
Svar frå fylkesrådmannen 
 
Det er fylkesutvalet som er eigarorgan, og fylkesordføraren, som eigarrepresentant, vil orientere 
fylkesutvalet i førstkomande møte om den ekstraordinære generalforsamlinga i Ferde AS. 


